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Verslag bestuursvergadering 27 februari 2024 om 14.30 uur in de Kruisdam 
 
Aanwezig: Jaap Diepeveen, Bert vd Broek, Rob de Graeve, Joost nachbahr. 
Afwezig met bericht: Cees Kuijlaars 
 

1. Welkom en Agenda   
2. Verslag van de vorige vergadering dd. 13 februari : Accoord 

 

3. Mededelingen: geen 
 

4. Ingekomen - Mail   
a. Wim Wolfswinkel over goedkeuring begroting Repair-café: penningmeester Rob neemt 

contact met Wim op. 
b. Van Herbert Kwak en Chiel Eendenburg betreffende subsidie-aanvraag Buurtbatterij. 

wordt doorgestuurd naar Herman Nieuwland (Joost)  
c. Van Hans van Dijkhuizen betreffende ouderenbezoek) Neemt Rob op. 
d. Van Jeroen Verheijen: uitnodiging sinterklaasintocht 2024. TKN 
e. Uitnodiging LSA ledenvergadering / netwerkbijeenkomst TKN 
f. Mailwisseling met Godewijn Aldershoff, Ankeveen. Joost neem contact op. 

 
5. Vermelding diverse relevante contacten in afgelopen periode of in de planning. 

 
6. Vervolg traject Toekomst Bestuur  

a. Bespreking van het conceptrapport in werkgroep en met Adviescommissie  
In beide besprekingen een accoord. Enkele kleine wijzigingen die Jaap heeft doorgevoerd 
in de toegezonden versies. 

b. Vaststelling definitieve versie vh concept-rapport toekomst bestuur  
Kas heeft vormgegeven. Jaap werkt wijzigingen nog bij. Kas maakt het rapport “toekomst 
bestuur” qua vormgeving definitief voor gebruik. 
Aanvullen IT-adviseur: ook voorlichten over en begeleiden van intern ITgebruik . 
Toegevoegd worden de concrete vacatures van huidige vacatures (Jaap / Joost)Accoord 

c. Planning/vervolg traject rapport, werving, traject&selectie en bestuursleden.  
De planning voor het toekomstig bestuurstraject is accoord incl. verruiming van 
aanmelding voor bestuurslid & coordinator.  

d. Brief en samenvatting voor huis aan Huis verspreiding. 
• Aan samenvatting werkgebieden waarvoor men kan aanmelden toevoegen. 
• Op 1 maart worden brieven klaargemaakt. In het weekend van 2-3-4 maart wordt de 

brief + samenvatting mbt rapport en werving Huis aan Huis bezorgd. Adrie Faas heeft 
dit allemaal geregeld.  

• Dan komt het ook op de website: verhaaltje, brief, samenvatting, hele rapport en 
aanmeldingspagina. Zo ook op social media. 

• In dat weekend gaat ook de interne brief naar de aanspreekpersonen.  
• Van de week was ook een gesprek Jaap/Joost met Hilversums Nieuws (vrh Gooi & 

Eembode), zodat het 7 maart gepubliceerd kan zijn. Sluit mooi aan. 
e. Kosten & Planning actie verspreiding rapport en werving bestuur. Accoord. 

 
7. Adviescommiscommissie, verzoeken  

a. in het Huishoudelijk Reglement de zittingstermijn van de leden aan te passen in 2x5 jaar; 
akkoord. Wijzigingen van het Huishoudelijk Reglement kunnen pas vastgesteld worden 
na interne inspraakprocedure. N.a.v. het rapport Toekomst bestuur zullen meer zaken in 
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het Huishoudelijk Reglement aangepast moeten worden. In die procedure kan ook dit 
punt worden meegenomen.  
 Dit wordt aan het nieuwe bestuur overgelaten. 

b. in te stemmen met de benoeming van Otger Meuwissen als voorzitter.  
Accoord. 

 
8. Subsidiebeschikkingen   

a. Beschikking PRAATHUIS – WELZIJNSONTMOETING (zie onder 12 E) 

• Nog geen definitieve beschikking ontvangen 
• Mail van Rob aan cie bezwaarschriften inzake vervolg op bezwaarschrift Praathuis  

b. Beschikking KRUISDAM, cq Stichting Hilversumse Meent 

• Concept bezwaarschrift akkoord. Rob kijkt er ter controle nog even naar.   
 

9. Overleg Wethouder 28-02-2024 op Raadhuis 
a. Zijn er nog opmerkingen bij het verslag 17-01-2024? Geen 
b. Agendapunten. Onzerzijds zijn toegevoegd:  

• - punt 7 b aanvraag 4e dag Praathuis; 

• - bezwaarschriften Praathuis en Wijkcentrum 

• - jongerenoverlast 

• - huurcontract 

Nav. de beschikkingen zal Jaap bezwaar maken tegen de wijze waarop de relatie met  
gemeente zich lijkt te ontwikkelen. Goed vooroverleg ontbreekt, voorwaarden komen 
uit de lucht vallen, sommige voorwaarden treden ook in onze eigen 
verantwoordelijkheid. Wij willen graag de volwassen relatie behouden zoals die tussen 
de partijen altijd heeft bestaan.  
Verder zullen we ook vragen naar de wijze waarop wij (niet) geinformeerd zijn inzake 
het traject invulling lege schoolruimte.    

c. Voorstel extra overleg over traject toekomst bestuur op woe 10 april (11.00-12.30 
Raadhuis). Wachten antwoord wethouder af. 

 
10.  Aanmeldingen vrijwilligers via Website. 

Jaap licht toe. Wij bleken aantal aanmeldingen niet door te krijgen vanwege instellingsfoutje 
van de website. 
Is gecorrigeerd. 

• Joost maakt overzicht van aanmeldingen en stuurt een eerste reactie van ontvangst 
en  

• maakt lijst om contact op te nemen door bestuursleden. 

• Bij iedereen die binnenkomt meteen ontvangstbevestiging. 

• Vraag is ook of het beheer van aanmeldingen alsmede beheer én gebruik (wanneer, 
door wie en waarvoor) van vrijwilligers in relatie tot het gouden handjesbestand 
stroomlijning behoeft. Komen we op terug. 
 

11. Jaarverslag  
Komt volgende vergadering terug. 
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12. Portefeuilles: 
 

A. Portefeuille voorzitter:  actualiteit, mededelingen 
a. Voortgang Meent Mobiel / aanvraag laadpaal 

Zoals vorige keer vastgesteld eerst duidelijkheid over de financiering en plan van 
aanpak voor er door ons volgende stappen tbv dit project worden genomen. 
Zie ook mail van Liesbeth hierover. 
Plan van aanpak zou worden aangereikt door stichting Gouden Dagen. 
We zijn in afwachting van resultaten financiering. 

b. Voortgang Duurzaam - Gasvrij: 
Herman Nieuwland is bij de regiegroep aangemeld als onze nieuwe 
vertegenwoordiger. Berichten van Jaap hierover aan regiegroep accoord. 
Wel bericht van dank en erkentelijkheid aan Chiel. 
 

B.   Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees): actualiteit, mededelingen  
a. Stand van zaken jongerenoverlast? We wachten op antwoord jongerenwerkers voor 

gesprek met jongeren (en hoe?). 
b. Contact Cees met Coordinator A&ECees heeft mail gestuurd over stand van zaken. 
c. Voortgang activiteiten en evenementen – 50 jaar Meent – 600 jaar Hilversum: 
o Aanvraag subsidie. Subsidie is pas later uitgegaan. Jaap zal proberen om deze 

aanvraag toch nog voor deze periode mee te nemen. 
o Stavaza eerstkomende festiviteiten maart 

Jaap zal burgemeester benaderen voor de opening. Hij heeft ook contact met Harm 
Klinkenberg Joost regelt persbericht. Het is niet helemaal duidelijk hoe de 
organisatie in elkaar zit. Gaan we na. 
Financiering expo door fotoclub kan probleem opleveren. Zij doen aanvraag  bij 
Liesbeth. Wachten we af. Komt daarna terug. 

d. Contact en overleg met Bijenmeentgroep. Is gepland. 
e. Voortzetting Eat & Meet? (Amaris, Eetcafé, Sandra?) (vraag Rob) Vervalt voorlopig. 

 
C. Uitvoeringsagenda Duurzaamheid en Wonen (Cees)  actualiteit, mededelingen 

Voortzetting project Wonen in de meent. Verslag gesprekken en voortgang. Vraag Cees 
over invulling. Vanwege afwezigheid Cees niet behandeld. 
 

D. Portefeuille financien (Rob)  actualiteit, mededelingen 
a. Afhandeling verantwoording functioneel beheerder / accountantsverklaring. 

Accoord 
b. Voortgang heffen bijdrage van clubs voor gebruik ruimte.  

Verloopt voorspoedig. 
c. Eerste betaling huur is verricht ondanks uitblijven huurcontract. 
d. Financieel eind-overzicht Transitie.  

Er is nog een vraag bij uitgave december 2023, die door Rob wordt beantwoord. 
Aangevraagd gordijn vervalt. 
De financiering van de vloer is een apart verhaal. Hoeft niet in deze verantwoording. 
 

E. Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging 
a. 4e dag Praathuis. Aanvraag Rob aan gemeente. 

Is accoord. 
b. Subsidie-aanvraag voor 2025 – nieuwe regeling. Hoe toetsbaar is dit alles?  

Nog niet formeel. Concept kan naar Manon ter voorbereiding van een belangrijk 
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gesprek op 7 maart. Dat moet duidelijkheid geven over de mogelijkheden en 
voorwaarden voor een aanvraag voor het project 2025. Oa. over interpretatie van de 
regeling. Van die uitkomst is ook afhankelijk hoe de interpretatie van de beschikking 
2024 moet worden bezien. Dat kan consequenties hebben voor het al dan niet 
handhaven van het bezwaar en de motivatie ervan.  
Resultaat van de 7 maart-bespreking komt volgende vergadering dus aan de orde.  
We gaan er overigens vanuit dat de bezwaartermijn tegen de beschikking praathuis 
pas ingaat wanneer we de formele (nieuwe) beschikking 2024 ontvangen. 

c. Voortgang vrijwilligers beheer AED  Er komt een gesprek met én de nieuw 
aangemelde vrijwilligers én de beheergroepleden. 
 

F. Portefeuille beheer (Bert): actualiteit, mededelingen 

a. Verloop inwerken beheerder Alma.  
Gaat goed. Bert is zeer tevreden. Haar werk ontlast hem ook behoorlijk. Alma heeft 
oa. een heel overzicht gemaakt van en voor de schoonmaak. Verder wordt ze meer 
bij de inkoop betrokken.  

b. Voortgang huurovereenkomst. Ontbreekt nog steeds. Aan de orde stellen in 
wethoudersoverleg. 

 

G.   Portefeuille communicatie en informatie (Joost):  actualiteit, mededelingen 
a. Voorstel Redactie Communicatiemiddelen. Voorstel Joost is in principe akkoord maar 

nog geen definitief besluit. Nog eens kijken naar de rol van bestuur en coördinator in 
relatie tot de redactie.  
Nog reactie van Cees vragen.  
En overleg met Joris hierover. Graag zijn reactie. 

b. Joost heeft gesprekken gehad met twee kandidaten die hebben aangegeven mee te 
willen doen in een redactie. Heeft nog twee anderen op het oog.  

c. Akkoord om de quote “600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent” dit 
jaar consequent te gaan gebruiken in huisstijl en op alle uitingen, zeker die van de 50-
jaarsactiviteiten. Wordt verder uitgewerkt met Kas en afgestemd met A&E. 
 

10. Rondvraag 
11. Datum / agendapunten volgende vergadering en Sluiting. 

De volgende vergadering staat gepland op dinsdag 12 maart om 14.30 uur  in de Zuidzaal.   
 
 
JN 05-03-2024 


